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Svensk Förening för Sexologi 

Organisationsnummer 802488-8623 

Årsmöte 2023-05-08 

 

Plats: Malmö, Café Live, samt digitalt via zoom 
 

Närvarande: Susanne Axelsson, Julia Bahner, Justina Berglind, Siw Blom, Axel Brattberg, 

Hanna Byström, Anna Carling, Helena Cewers, Anna Ekwurtzel Johansson, Alexis Gainza 

Solenzal, Dubravka Gladoic Håkansson, Luz Maria Diaz Gonzalez, Ehwa Guting, Margit 

Hagström, Ida Hall, Birgitta Hulter, Torvald Höjerback, Pia Jonason, Ingrid Karlsson, Maria 

Kronvall, Rakel Kvassman, Suzann Larsdotter, Anna-Karin Larsson, Hanna Möllås, Else-

Marie Rasmusson, Elsa Lena Ryding, Anna Skoglund, Torbjörn Skoglund Nyberg, Ingela 

Steij Stålbrand, Magnus Stentagg, Malin Swartling 

 

 

 

§ 1   Årsmötets öppnande  

 

Föreningens kassör Magnus Stentagg öppnade årsmötet och hälsade alla välkomna. 

 

 

§ 2  Val av ordförande, sekreterare och justeringspersoner (tillika 

rösträknare) för mötet  

 

Beslut 

Årsmötet valde Axel Brattberg till mötesordförande, Torbjörn Skoglund Nyberg till 

mötessekreterare samt Elsa Lena Ryding och Torvald Höjerback till justeringspersoner, tillika 

rösträknare. 

 

 

Årsmötet inleddes med att Malin Swartling och Axel Brattberg höll en föreläsning med titeln 
”Neurologisk sexologi” – klinisk sexologi enligt ”Uppsalamodellen”. 
 

 

§ 3   Fråga om årsmötets stadgeenliga kallelse  

 

Beslut 

Årsmötet förklarades stadgeenligt utlyst. 

 

 

§ 4   Fastställande av dagordning och anmälan av övriga frågor  

 

Beslut 

Dagordningen fastställdes. Inga övriga frågor anmäldes.  
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§ 5   Fastställande av röstlängd  

 

Beslut 

Röstberättigade var 31 närvarande medlemmar, på plats eller via zoom. 

 

 

§ 6   Styrelsens verksamhetsberättelse  

 

Torbjörn Skoglund Nyberg, sekreterare, gjorde en kort sammanfattning av 

verksamhetsberättelsen. En kort diskussion fördes, varunder önskemål framfördes att 

styrelsens remissvar skall vara tillgängliga för medlemmarna, lämpligen på hemsidan. 

Remissvarens utformning, ofta som förtryckta mallar i ett stort dokument, gör dock att detta 

kan vara besvärligt eller omöjligt att genomföra. Det föreslogs därför att uppdra åt den nya 

styrelsen att titta närmre på om, och i så fall hur, det är möjligt att tillmötesgå medlemmarnas 

önskemål. 

 

Beslut 

Årsmötet godkände verksamhetsberättelsen som lades till handlingarna. 

Åt den nya styrelsen uppdrogs att ta ställning till om och hur remissvaren kan göras 

tillgängliga för medlemmarna 

 

 

§ 7   Bokslut och revisionsberättelse  

 

Kassör Magnus Stentagg redogör för föreningens ekonomi.  Det saknas underlag för en 

fullständig revisionsberättelse, pga tidigare kassörens bortgång.  

Kassören bedömer föreningens ekonomi som god. Vid början av år 2022 uppgick 

tillgångarna till SEK 304 125, och vid slutet av året till SEK 153 264. Verksamhetsårets 

kostnader avser bl.a. deltagande i NACS i Tartu och kostnader för styrelsens möten och 

resor. Samtliga kostnader finns redovisade på kontoutdrag från banken, men verifikationerna 

har ännu inte erhållits från förra kassörens dödsbo. 

 

Beslut 

Årsmötet godkände enhälligt den ekonomiska redovisningen.  

Då någon revisionsberättelse inte färdigställts till årsmötet beslutades att den nya styrelsen, 

när revisionsberättelsen inkommer, går igenom denna och lägger den till handlingarna. 

Godkännande får ske vid nästkommande årsmöte. 

 

 

§ 8   Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen  

 

Beslut 

Årsmötet beslutade enhälligt att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsperioden. 

 

 

§ 9   Fastställande av budget för 2023 och medlemsavgift för år 

2024  
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Inget utskrivet budgetförslag förelåg pga. omständigheterna enligt § 7.  

Kassören föreslog att tillgängliga medel disponeras enligt föreningens gängse rutiner. 

 

Beslut 

Mot bakgrund av redovisningen ovan och under § 7 fastställde årsmötet kassörens 

budgetförslag för 2023. 

Medlemsavgiften kvarstår oförändrad på 400 kr 

 

 

§ 10   Framläggande av inkomna motioner samt motioner om 

hedersledamot  

 

Beslut 

Axel Brattberg antogs som hedersledamot 

Maria Carola Bure antogs postumt som hedersledamot 

 

 

§ 11  Styrelsens framläggande av propositioner  

 

Styrelsen lade fram en proposition om att halvera medlemsavgiften för ålderspensionärer. 

 

Beslut 

Årsmötet valde att avslå propositionen 

 

 

§ 12   Val av styrelse  

 

Valberedningen föredrog sitt förslag till styrelseledamöter 

Ingela Steij Stålbrand ställer inte upp för omval. Valberedningen föreslog ingen ersättare för 

Ingela, utan rekommenderade att styrelsen nu återgår till stadgeenligt antal ledamöter. 

 

Beslut 

Årsmötet beslutade i enlighet med valberedningens förslag. Inga ny- eller omval behövde 

göras till styrelsen som ser ut som följer: 

 

Hanna Byström, ordförande, 2 år kvar 

Torbjörn Skoglund Nyberg, sekreterare, 2 år kvar  

Magnus Stentagg, kassör, 2 år kvar  

Ledamöter: 

Justina Berglind, 1 år kvar 

Siw Blohm, 1 år kvar 

Alexis Gainza Solenzal, 1 år kvar 

Luz Maria Diaz, 1 år kvar 

Malin Swartling, 1 år kvar 

 

 

§ 13   Val av revisor och revisorssuppleant  
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Beslut 

Revisor: Kjell Gustavsson, omval 1 år 

Revisorssuppleant: Matilda Ebbesson, nyval 1 år. 

 

 

§ 14   Val av diplomeringskommitté  

 

Diplomeringskommittén har bestått av Ingela Steij Stålbrand, Dubravka Gladoic Håkansson 

och Catharina Lundgren Idh. Samtligas mandatperiod går ut. Ingela Steij Stålbrand ställer 

inte upp för omval. Valberedningen föreslår Justina Berglind för nyval. 

 

Beslut 

Dubravka Gladoic Håkansson, omval 2 år 

Catharina Lundgren Idh, omval 2 år 

Justina Berglind, nyval två år 

 

 

§ 15   Val av auktorisationskommitté varav en koordinator  

 

Auktorisationskommittén har bestått av Hanna Möllås, Suzann Larsdotter och Hanna 

Byström. Hanna Möllås och Suzann Larsdotters mandatperioder går ut och båda ställer upp 

för omval. Valberedningen föreslår även Jack Lukkerz för nyval. 

 

Beslut 

Hanna Möllås, omval 3 år, koordinator 

Suzann Larsdotter, omval 3 år 

Jack Lukkerz, nyval 3 år 

 

Hanna Byström, 2 år kvar 

 

 

§ 16   Val av etisk kommitté  

 

Den etiska kommittén har bestått av Margit Leist Hagström, Julia Linde och Malin Swartling. 

Samtligas mandatperiod går ut. Julia Linde ställer inte upp för omval.  

 

Beslut 

Margit Leist Hagström, omval tre år 

Malin Swartling, omval 3 år 

Pia Jonasson, nyval 3 år 

 

 

§ 17   Val av valberedning  

 

Beslut 

Årsmötet valde Axel Brattberg, Anna Carling, Eva Damberg, Annelie Sundgren, samtliga 

omval på 1 år. 

 

 J
B,

 T
H

, E
LR

, T
SN

 —
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k





  

 

  

 

 

§ 18   Val av föreningens representant i NACS styrelse  

 

Hanna Byström har två år kvar av sin mandatperiod. 

 

 

§ 19   Rapport från WAS och EFS  

 

Ingen rapport från WAS 

Ingen rapport från EFS 

Frågor ställdes huruvida SfS fortfarande är medlem i dessa organisationer. Det uttrycktes 

uppfattningen att SfS är och bör fortsätta att vara medlem. Möjligen har, pga. tidigare 

kassörs frånfälle, medlemsavgifterna inte blivit betalda. Detta kan även gälla SfS status som 

medlemsorganisation i RFSU 

 

Beslut 

Uppdrogs åt styrelsen att utreda denna fråga. Speciellt medlemskapet i WAS har aldrig varit 

ifrågasatt, däremot ibland det i EFS. 

 

 

§ 20  Rapport från den svenska auktorisationskommittén samt omnämnande 

av auktoriserade medlemmar sedan föregående årsmöte  

 

Hanna Möllås och Suzann Larsdotter rapporterade om arbetet i auktorisationskommittén. 

NACS-AC möte ägde rum i april 2023. De nordiska länderna är överens om att göra vissa 

förändringar, bland annat i ansökningsformuläret för auktorisation. Arbetet fortsätter också 

med nya kriterier för auktorisation som specialist i sexologiskt hälso- och utbildningsarbete.  

  

Auktoriserade specialister i sexologisk rådgivning under året:  

Malin Wiik Norrman, Ulrika Sjöberg, Fox Foxhage 

 

Auktoriserad specialist klinisk sexolog: 

Suzann Larsdotter 

 

Ingen ansökan hade inkommit om auktorisation som sexologisk handledare 

 

 

§ 21  Rapport från diplomeringskommittén samt omnämnande av diplomerade 

medlemmar sedan föregående årsmöte  

 

Inga inkommande ansökningar under året.  

Arbete med att marknadsföra diplomeringen planeras. 

 

 

§ 22   Rapport från nordiskt handledarforum  

 

Axel Brattberg rapporterade att det inte varit möte på några år.  
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§ 23   Rapport från NACS-presidiet  

 

Hanna Byström rapporterade om ett extrainsatt General Assembly-möte i april 2023 där det 

diskuterades hur NACS ska återgå till att vara ett nätverk. Länderna är ännu inte överens om 

hur röstfördelningen i nätverket ska se ut. 

 

 

§ 24   Övriga frågor  

 

Inga övriga frågor 

 

 

§ 25   Mötets avslutande 

 

Mötesordförande Axel Brattberg tackade de närvarande och förklarade mötet avslutat.  

 

 

2023-05-08 

 

 

 

 

Axel Brattberg     

  

Mötesordförande 

 

      

Torbjörn Skoglund Nyberg 

 

Mötessekreterare 

 

 

 

Justeras 

 

 

Elsa Lena Ryding 

 

 

 

Torvald Höjerback 
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Svensk Förening för Sexologi 


Organisationsnummer 802488-8623 


Årsmöte 2023-05-08 


 


Plats: Malmö, Café Live, samt digitalt via zoom 
 


Närvarande: Susanne Axelsson, Julia Bahner, Justina Berglind, Siw Blom, Axel Brattberg, 


Hanna Byström, Anna Carling, Helena Cewers, Anna Ekwurtzel Johansson, Alexis Gainza 


Solenzal, Dubravka Gladoic Håkansson, Luz Maria Diaz Gonzalez, Ehwa Guting, Margit 


Hagström, Ida Hall, Birgitta Hulter, Torvald Höjerback, Pia Jonason, Ingrid Karlsson, Maria 


Kronvall, Rakel Kvassman, Suzann Larsdotter, Anna-Karin Larsson, Hanna Möllås, Else-


Marie Rasmusson, Elsa Lena Ryding, Anna Skoglund, Torbjörn Skoglund Nyberg, Ingela 


Steij Stålbrand, Magnus Stentagg, Malin Swartling 


 


 


 


§ 1   Årsmötets öppnande  


 


Föreningens kassör Magnus Stentagg öppnade årsmötet och hälsade alla välkomna. 


 


 


§ 2  Val av ordförande, sekreterare och justeringspersoner (tillika 


rösträknare) för mötet  


 


Beslut 


Årsmötet valde Axel Brattberg till mötesordförande, Torbjörn Skoglund Nyberg till 


mötessekreterare samt Elsa Lena Ryding och Torvald Höjerback till justeringspersoner, tillika 


rösträknare. 


 


 


Årsmötet inleddes med att Malin Swartling och Axel Brattberg höll en föreläsning med titeln 
”Neurologisk sexologi” – klinisk sexologi enligt ”Uppsalamodellen”. 
 


 


§ 3   Fråga om årsmötets stadgeenliga kallelse  


 


Beslut 


Årsmötet förklarades stadgeenligt utlyst. 


 


 


§ 4   Fastställande av dagordning och anmälan av övriga frågor  


 


Beslut 


Dagordningen fastställdes. Inga övriga frågor anmäldes.  


 


 







  


 


  


 


§ 5   Fastställande av röstlängd  


 


Beslut 


Röstberättigade var 31 närvarande medlemmar, på plats eller via zoom. 


 


 


§ 6   Styrelsens verksamhetsberättelse  


 


Torbjörn Skoglund Nyberg, sekreterare, gjorde en kort sammanfattning av 


verksamhetsberättelsen. En kort diskussion fördes, varunder önskemål framfördes att 


styrelsens remissvar skall vara tillgängliga för medlemmarna, lämpligen på hemsidan. 


Remissvarens utformning, ofta som förtryckta mallar i ett stort dokument, gör dock att detta 


kan vara besvärligt eller omöjligt att genomföra. Det föreslogs därför att uppdra åt den nya 


styrelsen att titta närmre på om, och i så fall hur, det är möjligt att tillmötesgå medlemmarnas 


önskemål. 


 


Beslut 


Årsmötet godkände verksamhetsberättelsen som lades till handlingarna. 


Åt den nya styrelsen uppdrogs att ta ställning till om och hur remissvaren kan göras 


tillgängliga för medlemmarna 


 


 


§ 7   Bokslut och revisionsberättelse  


 


Kassör Magnus Stentagg redogör för föreningens ekonomi.  Det saknas underlag för en 


fullständig revisionsberättelse, pga tidigare kassörens bortgång.  


Kassören bedömer föreningens ekonomi som god. Vid början av år 2022 uppgick 


tillgångarna till SEK 304 125, och vid slutet av året till SEK 153 264. Verksamhetsårets 


kostnader avser bl.a. deltagande i NACS i Tartu och kostnader för styrelsens möten och 


resor. Samtliga kostnader finns redovisade på kontoutdrag från banken, men verifikationerna 


har ännu inte erhållits från förra kassörens dödsbo. 


 


Beslut 


Årsmötet godkände enhälligt den ekonomiska redovisningen.  


Då någon revisionsberättelse inte färdigställts till årsmötet beslutades att den nya styrelsen, 


när revisionsberättelsen inkommer, går igenom denna och lägger den till handlingarna. 


Godkännande får ske vid nästkommande årsmöte. 


 


 


§ 8   Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen  


 


Beslut 


Årsmötet beslutade enhälligt att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsperioden. 


 


 


§ 9   Fastställande av budget för 2023 och medlemsavgift för år 


2024  


 







  


 


  


 


Inget utskrivet budgetförslag förelåg pga. omständigheterna enligt § 7.  


Kassören föreslog att tillgängliga medel disponeras enligt föreningens gängse rutiner. 


 


Beslut 


Mot bakgrund av redovisningen ovan och under § 7 fastställde årsmötet kassörens 


budgetförslag för 2023. 


Medlemsavgiften kvarstår oförändrad på 400 kr 


 


 


§ 10   Framläggande av inkomna motioner samt motioner om 


hedersledamot  


 


Beslut 


Axel Brattberg antogs som hedersledamot 


Maria Carola Bure antogs postumt som hedersledamot 


 


 


§ 11  Styrelsens framläggande av propositioner  


 


Styrelsen lade fram en proposition om att halvera medlemsavgiften för ålderspensionärer. 


 


Beslut 


Årsmötet valde att avslå propositionen 


 


 


§ 12   Val av styrelse  


 


Valberedningen föredrog sitt förslag till styrelseledamöter 


Ingela Steij Stålbrand ställer inte upp för omval. Valberedningen föreslog ingen ersättare för 


Ingela, utan rekommenderade att styrelsen nu återgår till stadgeenligt antal ledamöter. 


 


Beslut 


Årsmötet beslutade i enlighet med valberedningens förslag. Inga ny- eller omval behövde 


göras till styrelsen som ser ut som följer: 


 


Hanna Byström, ordförande, 2 år kvar 


Torbjörn Skoglund Nyberg, sekreterare, 2 år kvar  


Magnus Stentagg, kassör, 2 år kvar  


Ledamöter: 


Justina Berglind, 1 år kvar 


Siw Blohm, 1 år kvar 


Alexis Gainza Solenzal, 1 år kvar 


Luz Maria Diaz, 1 år kvar 


Malin Swartling, 1 år kvar 


 


 


§ 13   Val av revisor och revisorssuppleant  


 







  


 


  


 


Beslut 


Revisor: Kjell Gustavsson, omval 1 år 


Revisorssuppleant: Matilda Ebbesson, nyval 1 år. 


 


 


§ 14   Val av diplomeringskommitté  


 


Diplomeringskommittén har bestått av Ingela Steij Stålbrand, Dubravka Gladoic Håkansson 


och Catharina Lundgren Idh. Samtligas mandatperiod går ut. Ingela Steij Stålbrand ställer 


inte upp för omval. Valberedningen föreslår Justina Berglind för nyval. 


 


Beslut 


Dubravka Gladoic Håkansson, omval 2 år 


Catharina Lundgren Idh, omval 2 år 


Justina Berglind, nyval två år 


 


 


§ 15   Val av auktorisationskommitté varav en koordinator  


 


Auktorisationskommittén har bestått av Hanna Möllås, Suzann Larsdotter och Hanna 


Byström. Hanna Möllås och Suzann Larsdotters mandatperioder går ut och båda ställer upp 


för omval. Valberedningen föreslår även Jack Lukkerz för nyval. 


 


Beslut 


Hanna Möllås, omval 3 år, koordinator 


Suzann Larsdotter, omval 3 år 


Jack Lukkerz, nyval 3 år 


 


Hanna Byström, 2 år kvar 


 


 


§ 16   Val av etisk kommitté  


 


Den etiska kommittén har bestått av Margit Leist Hagström, Julia Linde och Malin Swartling. 


Samtligas mandatperiod går ut. Julia Linde ställer inte upp för omval.  


 


Beslut 


Margit Leist Hagström, omval tre år 


Malin Swartling, omval 3 år 


Pia Jonasson, nyval 3 år 


 


 


§ 17   Val av valberedning  


 


Beslut 


Årsmötet valde Axel Brattberg, Anna Carling, Eva Damberg, Annelie Sundgren, samtliga 


omval på 1 år. 


 







  


 


  


 


 


§ 18   Val av föreningens representant i NACS styrelse  


 


Hanna Byström har två år kvar av sin mandatperiod. 


 


 


§ 19   Rapport från WAS och EFS  


 


Ingen rapport från WAS 


Ingen rapport från EFS 


Frågor ställdes huruvida SfS fortfarande är medlem i dessa organisationer. Det uttrycktes 


uppfattningen att SfS är och bör fortsätta att vara medlem. Möjligen har, pga. tidigare 


kassörs frånfälle, medlemsavgifterna inte blivit betalda. Detta kan även gälla SfS status som 


medlemsorganisation i RFSU 


 


Beslut 


Uppdrogs åt styrelsen att utreda denna fråga. Speciellt medlemskapet i WAS har aldrig varit 


ifrågasatt, däremot ibland det i EFS. 


 


 


§ 20  Rapport från den svenska auktorisationskommittén samt omnämnande 


av auktoriserade medlemmar sedan föregående årsmöte  


 


Hanna Möllås och Suzann Larsdotter rapporterade om arbetet i auktorisationskommittén. 


NACS-AC möte ägde rum i april 2023. De nordiska länderna är överens om att göra vissa 


förändringar, bland annat i ansökningsformuläret för auktorisation. Arbetet fortsätter också 


med nya kriterier för auktorisation som specialist i sexologiskt hälso- och utbildningsarbete.  


  


Auktoriserade specialister i sexologisk rådgivning under året:  


Malin Wiik Norrman, Ulrika Sjöberg, Fox Foxhage 


 


Auktoriserad specialist klinisk sexolog: 


Suzann Larsdotter 


 


Ingen ansökan hade inkommit om auktorisation som sexologisk handledare 


 


 


§ 21  Rapport från diplomeringskommittén samt omnämnande av diplomerade 


medlemmar sedan föregående årsmöte  


 


Inga inkommande ansökningar under året.  


Arbete med att marknadsföra diplomeringen planeras. 


 


 


§ 22   Rapport från nordiskt handledarforum  


 


Axel Brattberg rapporterade att det inte varit möte på några år.  


 







  


 


  


 


 


§ 23   Rapport från NACS-presidiet  


 


Hanna Byström rapporterade om ett extrainsatt General Assembly-möte i april 2023 där det 


diskuterades hur NACS ska återgå till att vara ett nätverk. Länderna är ännu inte överens om 


hur röstfördelningen i nätverket ska se ut. 


 


 


§ 24   Övriga frågor  


 


Inga övriga frågor 


 


 


§ 25   Mötets avslutande 


 


Mötesordförande Axel Brattberg tackade de närvarande och förklarade mötet avslutat.  


 


 


2023-05-08 


 


 


 


 


Axel Brattberg     


  


Mötesordförande 


 


      


Torbjörn Skoglund Nyberg 


 


Mötessekreterare 


 


 


 


Justeras 


 


 


Elsa Lena Ryding 


 


 


 


Torvald Höjerback 
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